
Strelci o svojem delu

Več pozornosti pionirjem
V prostorih občinske stavbe je bila 19. aprila skupščina občinske strelske zveze, na ka-

teri so obravnavali tudi delo v minulem obdobju ter začrtali smernlce nadaljnjega pro-
grama in delovanja. Zavoljo finartčnih težav, v katerlh se je znašla strelska zveza, je bilo v
zadnjem času treba ravnati skrajno stabilizacijsko, glede vse dražjih materialov pa nlč
bolje ne kaže tudi v bodoče.

Tudi z udeležbo pionirjev niso zadovoljni,
saj so se udeležili republiškega prvenstva le
trije pionirji in niti ena pionirka. Zato je IO mne-
nja, da bo treba v prihodnje posvetiti več po-
zornosti prav pionirjem. Tako pionirjem na n o
benem tekmovanju ne smemo dovoliti, da bi
nastopili s katerimkoli drugim orožjem, kakor s
CZ; tako je zapisano za vsa večja tekmovanja.

IO je razpravljal tudi o pridobitvi občinskega
strelišča v povezavi z ZTKO; v novogradnji za-
klonišča v šiški, ki je večnamensko, naj bi bilo

tudi strelišče, saj bi tako rešili istočasno kar tri
probleme. Kohčno bi dobili občinsko strelišče,
rešili pereč problem SD Ljubo šercer in prido-
bili stalni sedež za OSZ. Na pomoč pa bodo
morale priskočiti vse občinske organizacije in
dodeliti dodatna sredstva, potrebna za to reši-
tev. Prostorska stiska pa ne pesti samo SD
Ljubo šercer, tu so še SD Agrostroj in Color, ki
uporabljata jedilnico DO za strelišče, da ne
govorimo o SD Ambrož Barie, ki praktično
nima ali pa vsaj zelo slabe in minimalne pogoje
za strelsko dejavnost. Jože čurin


